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Zápisnica z 13. zasadnutia Rady školy pri Základnej škole v Bernolákove,  

ktoré sa konalo dňa 7.3.2023 o 17:00 hod.  

v budove ZŠ, Komenského 3 v Bernolákove. 

 

 

Prítomní členovia RŠ: RNDr. Peter Gajdošík, Ing. Jaroslav Juriga, Mgr. Katarína Kurtanská, Roman 

Müller DiS.art., Ing. Rastislav Požár, Mgr. Timea Selnekovičová, Mgr. Ivana Šimigová, Mgr. Eva 

Žůrková 

Ospravedlnení členovia RŠ: Ing. Martina Brunel (Predsedníčka Rady školy) 

Neospravedlnení členovia RŠ: Radovan Hanic, Simona Strapáčová 

 

Hostia: Ing. Emília Biznárová (vedúca odboru školstva a vzdelávania OcÚ Bernolákovo), Mgr. 

Adriana Moldová (riaditeľka školy), Mgr. Mária Chovancová (zástupkyňa pre II. stupeň), Mgr. 

Beáta Bognárová (zástupkyňa pre 1. a 2. ročník) 

 

 

1. Privítanie 

 

Zasadnutie otvoril Predsedníčkou Rady školy písomne poverený člen RŠ Ing. Rastislav Požár a 

skonštatoval uznášaniaschopnosť. Prítomných bolo 8 z 11 členov. Ing. Rastislav Požár privítal na 

rokovaní pani Ing. Emíliu Biznárová - vedúcu odboru školstva a vzdelávania OcÚ Bernolákovo, 

pani Mgr. Adrianu Moldovú - riaditeľku školy, Mgr. Máriu Chovancovú - zástupkyňu pre II. stupeň, 

Mgr. Beátu Bognárovú - zástupkyňu pre 1. a 2. ročník). 

 

 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľa bol navrhnutý RNDr. Peter Gajdošík a za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

Mgr. Katarína Kurtanská a Roman Müller DiS.art. 
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Uznesenie č. 1/13/2023 

 

Rada školy schvaľuje: 

a) za zapisovateľa zápisnice z dnešného zasadnutia, RNDr. Petra Gajdošíka, 

b) za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, Mgr. Katarínu Kurtanskú a Romana Müllera 

DiS.art. 

 

Za: 8 prítomných členov  / Proti: 0  / Zdržal sa: 0 

 

 

Schválenie programu 

 

Program: 

1. Privítanie 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Organizácia školského roka 2023/ 2024 (priestorové kapacity) 

4. Ročné vyhodnotenie a plnenie koncepčného zámeru rozvoja školy 

5. Výsledky hospodárenia za rok 2022 

6. Návrhy na počty prijímaných žiakov a návrhy na počty tried pre budúci školský rok 

7. Informácie o vyhľadávaní a získaní sponzorov pre ZŠ 

8. Výročná správa Rady školy za rok 2022. 

9. Mimoriadne rodičovské stretnutia v 1. polroku šk. roku 2022/2023: počet, témy, riešenia – 

neverejný bod 

10. Situácia na toaletách v ZŠ 

11. Rôzne 

12. Záver 
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Uznesenie č. 2/13/2023: Rada školy schvaľuje program rokovania 13. zasadnutia RŠ. 

Za: 8 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

3. Organizácia školského roka 2023/ 2024 (priestorové kapacity) 
 

Ing. Biznárová: 

- riešenie problému s priestorovou kapacitou ZŠ pre školský rok 2023/2024 začalo OcÚ 

Bernolákovo, odbor školstva a vzdelávania spolu s p. Riaditeľkou ZŠ hneď od začiatku 

školského roku 2022/2023, t.j. od 1.9.2023 

- momentalný stav prístavby starej budovy ZŠ na ulici Školská: stavba podľa zmluvy obce so 

zhotoviteľom má byť odovzdaná k 30.10.2023, zhotoviteľ však informoval o možnosti 

odovzdania stavby už k 1.9.2023 

- projekt prístavby starej budovy ZŠ na ulici Školská bol iniciovaný zo strany OcÚ 

Bernolákovo už v marci 2020, riešil sa aj v priebehu pandemických obmedzení COVID-19. 

Mgr. Šimigová: 

- od začatia jej pracovného pomeru učiteľa ZŠ v roku 2017 sa každoročne stretá s 

apelovaním vedenia ZŠ na Zriaďovateľa ZŠ na nedostatočné priestorové kapacity pre 

zabezpečenie vzdelávaco-výchovného procesu zo strany ZŠ 

Ing. Požár: 

- potvrdil neriešený stav s priestorovou kapacitou ZŠ, pričom kroky na odstránenie 

nevyhovujúceho stavu sú dlhodobo iniciované poslancami OZ 

- konštatoval, že by sa malo prioritizovať školstvo v obci zo strany samosprávy 

Mgr. Moldová: 

- ku dňu 16.2.2023 bol plánovaný stav žiakov pri zápise do 1. ročníkov (prijatí musia byť 

všetci s podmienkou trvalého pobytu žiaka a 1 rodiča v obci Bernolákovo) v objeme 6-7 

tried po 25 žiakov v triede 

- ku dňu 7.3.2023 sa daný odhad upravil na očakávaný počet 8 – 9 tried 1. ročníka po 25 

žiakov v triede, t.j. v deň zápisu cca. 200 predškolákov len z miestnych MŠ na ulici 
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Komenského a Kondrótova. K tomu sa nepočítajú ešte deti navštevujúce MŠ mimo obce 

Bernolákovo. 

- v prípade nevyriešenia priestorových kapacít zo strany Zriaďovateľa, t.j. OcÚ Bernolákovo 

bude nutné zabezpečiť zákonný vzdelávaco-výchovný proces zo strany ZŠ formou 2-

smennej výučby žiakov 4. ročníka (6 tried) od začiatku školského roku 2023/2024 

s uvedením, že sa jedná až o posledné možné riešenie nedostatku priestorových kapacít 

ZŠ, a to nasledovne: 

- každoročný cyklus odchodu žiakov zo ZŠ s výhľadom uvolnenia priestorov k začiatku 

školského roku 2023/2024 vytvorí z celkového počtu 43 tried možnosť umiestnenia cca. 

120 žiakov 1. ročníka do 5 uvolnených tried (z toho 2x 9 ročník, 1x 5 ročník, 1x zborovňa 

učiteľov a 1x malá učebňa na školskou jedálňou /kapacita max 20 žiakov/). Zvyšné 3-4 

triedy 1. ročníka (cca 85 žiakov) budú musieť byť riešené v starej budove ZŠ na úkor 4. 

ročníka, ktorého výučba bude musieť byť riešená 2-smenným vyučovaním na týždennej 

báze, s tým, že v dopoludňajších hodinách bude v priestoroch Kultúrneho domu prebiehať 

ŠKD pre triedy s poobedňajším vyučovaním. Triedy 4. ročníka s doobedňajším vyučovaním 

budú môcť stráviť poobedie v ŠKD v budove prístavby ZŠ na ulici Komenského (tak ako je 

ŠKD nastavené v tomto školskom roku 2022/2023). 

p. Müller DiS.art:  

- uviedol, že v rámci pracovnej úlohy povereného Riaditeľa ZUŠ z hľadiska kapacity 2-

smennej výučby 4. ročníkov v budove ZŠ na Školskej ulici bol nútený riešiť umiestnenie 

poobedňajšieho vyučovania ZUŠ ako nepovinnej voľnočasovej aktivity detí v priestoroch 

Kultúrneho domu s tým, že bola dohodnutá doobedňajšia prevádzka ŠKD v priestoroch 

Kultúrneho domu s vedením ZŠ. 

RNDr. Gajdošík, Mgr. Kurtanská:  

- nakoľko sa jedná každoročne viac menej o rovnaký počet detí 4. ročníka prítomných na 

doobednom vyučovaní a poobedňajšej ŠKD, navrhli, aby bola zachovaná jednosmenná 

organizácia vyučovania 4. ročníka, a to umiestnením 3 poobedňajších tried do priestorov 

Kultúrneho domu v čase rannej výučby a deti prihlásené do ŠKD pokračovali v zaužívanom 

systéme 4. ročníka stravovania v školskej jedálni ZŠ a následne absolvovali ŠKD v prístavbe 

ZŠ na ulici Komenského. 

Mgr. Moldová: 

- potvrdila kapacitnú možnosť tohto návrhu riešenia poobedného ŠKD plánovaných tried 4. 

ročníka v prístavbe ZŠ na ulici Komenského pre školský rok 2023/2024. 
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Mgr. Kurtanská: 

- viedla, že z pedagogického hľadiska by mal byť najmenej náročný 2. ročník, pre aplikáciu 

prípadnej 2-smennej prevádzky vyučovania. 

 

RNDr. Gajdošík, Mgr. Kurtanská: 

- v súvislosti s termínom konečného riešenia problému a dotazov prítomných rodičov detí 

3. ročníka v školskom roku 2022/2023 sa informovali ohľadom akceptácie na strane 

Zriaďovateľa uznesenia č.3/3/2023 z 3. zasadnutia Komisie pre vzdelávanie, kultúru a 

voľnočasové aktivity (ďalej VKVA) pri obecnom zastupiteľstve v Bernolákove zo dňa 

16.2.2023 v nasledovnom znení: 

 

Uznesenie č.3/3/2023 

 

Komisia VKVA : 

a) žiada preveriť všetky možné priestory na jeden školský rok pre 4 kmeňové triedy ( 100 

žiakov) pre klasické dopoludňajšie vyučovanie. Termín zisťovania priestorov je do 14. 03. 

2023. 

b) odporúča na výučbu detí ZŠ priestory kultúrneho domu - malá sála, veľká sála, knižnica, 

nahrávacie štúdio v KD. 

c) odporúča prenajať priestory na stravovanie detí v reštaurácii Kačabar v obci 

Bernolákovo pre stravníkov ZŠ Bernolákovo ako výdajňu stravy. 

 

ZA: 8 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 

Ing. Biznárová, Müller DiS.art: 

- ako zamestnanci Zriaďovateľa informovali prítomných, že na pracovnej porade dňa 

7.3.2023 starosta obce Bc. Turenič, MBA, LL.M. označil za najvyššiu prioritu v oblasti 

školstva zachovanie jednosmenného vyučovania na ZŠ pre školský rok 2023/2024  

- uviedli, že Zriaďovateľ zvažuje 3 možné alternatívy riešenia do odovzdania prístavby ZŠ na 

ulici Školská, vrátane priestorov v Kultúrnom dome a najmenej Zriaďovateľom 

preferované riešenie 2-smenným vyučovaním tried 4. ročníka, s termínom oznámenia 

riešenia 14.3.2023. 
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- na otázku prítomného rodiča ohľadom možnosti priestorov pre výučbu ZŠ na SPŠ J. 

Gagarina (PTŠ) v Bernolákove odpovedal vysvetlením genézy prenájmu a jeho redukcie 

pre potreby samotnej ZUŠ v poobedňajších hodinách z dôvodu súčasných potrieb 

samostatného rozvoja PTŠ 

- na otázku Rodiča ohľadom 2 tried využívaných ZUŠ pre hodiny Výtvarnej výchovy 

v budove obce na ulici Viničná Müller DiS.art uviedol, že sa jedná o malé priestory vhodné 

len pre malý počet žiakov s učiteľom (do 12 detí) 

- Ing. Biznárová potvrdila vyjadrenie Staviteľa, že prístavba na ul. Školská bude 

s dokončenou strechou do 30.4.2023 a otvorenie prevádzky s výbavou tried od 1.9.2023. 

- na otázku Mgr. Žůrkovej ohľadom benefitov pre učiteľov ZŠ Ing. Biznárová odpovedala, že 

po odkúpení areálu za kaštielom „Dvorana u Gála“ obcou v septembri 2022, je 

naplánované v horizonte 1 roka zrekonštuovat daný objekt s vytvorením 3-4 

stabilizačných bytov pre učiteľov. 

 

Mgr. Moldová: 

- uviedla, že prípadné priestory na PTŠ sú nevhodné z dôvodu veľkej vzdialenosti od budov 

ZŠ, v prípade ich uvolnenia by mohli byť umiestnené len ročníky 1 a 2 z dôvodu 1, max. 2 

kmeňových učiteľov v triede (triedny učiteľ a učiteľ angličtiny)  

- na otázku rodiča 3. ročníka ohľadom zváženia psychologického aspektu 2-smenného 

vyučovania na dieťa (domáca príprava na vyučovanie, zmena ohľadom voľnočasových 

aktivít poobede a pod.) uviedla, že zo všeobecne zisteného odborného hľadiska je 2-

smenná prevádzka vyhovujúca len pre 1. stupeň ZŠ a je zákonná povinnosť ZŠ zabezpečiť 

aplikáciu školského programu pred nepovinným voľnočasovým vzdelávaním detí (krúžky, 

športový tréning, ZUŠ a pod.), 

- v súvislosti so zavedením 2-smennej prevádzky informovala o riziku odchodu učiteľov do 

škôl s 1-smennou výučbou, 

- na poznámku Rodičov detí 3. ročníka o najväčsom poznačení spomedzi ročníkov ich 

vzdelávania v 1. ročníku (2020/2021) pandemickými obmedzeniami uviedla, že ako prví 

poznačení boli na začiatku obmedzeni súčasní žiaci 4. ročníka (2019/2020) a žiaľ psychická 

kondícia žiakov 2. stupňa, obzvlášť 8. a 9. ročníka je veľmi kritická, t.j. všetci sme boli 

postihnutí obmedzeniami a žiaľ deficit vedomostí z tohto obdobia majú deti všetkých 

ročníkov ZŠ, 

- vyjadrila presvedčenie, že v termíne 14.3.2023 bude známe rozhodnutie Zriaďovateľa, 

aby sa následne rozhodlo o pedagogickom procese 1-smenného alebo 2-smenného 

vyučovania na ZŠ, 
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- na otázku RNDr. Gajdošíka ohľadom finančného krytia rozpočtu ZŠ na interné vybavenie 

učební a priestorov prístavby na ul. Školská odpovedala, že potrebnou sumou v rozpočte 

pre tento rok ZŠ nedisponuje a dané krytie musí pre následné zabezpečenie 

pedagogického procesu ZŠ zabezpečiť samotný Zriaďovateľ, 

- na otázku Rodiča ohľadom možnosti Riaditeľa ZŠ odmietnuť 2-smennú prevádzku 

odpovedala, že je to možné ale následne bude riešiť danú situáciu a umiestnenie žiakov 

v regióne príslušný regionálny školský úrad, ale pri takom počte detí to nie je reálne 

umiestniť, 

- na záujem viacerých Rodičov o stretnutie s vedením obce a ZŠ po termíne 14.3.2023 

odpovedala, že pravdepodobne 20.3.2023 sa uskutoční mimoriadne ZRPŠ a bude aj 

potrebné zasadnutie Rady školy ohľadom vyjadrenia k zmene školského vzdelávacieho 

programu všetkých ročníkov ZŠ. 

- na prosbu Rodičov ohľadom zváženia objemu učiva pre 1. stupeň odpovedala, že k danej 

zmene školského vzdelávacieho procesu sa musí vyjadriť  Rada školy 

 

Ing. Požár: 

- zobral na vedmie informáciu od pani Ing. Biznárovej o tom, že po 14. marci 2023 bude na 

stole návrh riešenia prevádzky ZŠ zo strany Obecného úradu 

- na otázku Rodiča ohľadom využitia priestorov budovy SPOFIN v športovom areáli J. 

Popluhára odpovedal, že zo strany OZ bola v roku 2022 budova SPOFIN-u doporučená 

OcÚ na odkúpenie, k čomu nedošlo. Zároveň prítomných informoval o skutočnosti, že k 

budove Spofin bolo prijaté aj príslušné uznesenie o schválení kúpy budovy, ktoré však 

bolo starostom obce vetované. V súčasnosti by priestory pomohli s riešením priestorovej 

kapacity ZŠ v obci. 

- na otázku Ing. Jurigu ohľadom príčiny neschválenia rozpočtu obce na rok 2023, a s tým 

spojeným oddialením rekonštrukcie objektu „Dvorana u Gála“ na stabilizačné byty pre 

učiteľov odpovedal, že je to pre veľke názorové nezhody poslancov na štruktúru rozpočtu 

obce ale podľa všetkého už v mesiaci marec 2023 by mal byť rozpočet obce na rok 2023 

schválený, 

 

RNDr. Gajdošík, Mgr. Kurtanská: 

- na otázku Rodiča ohľadom využitia priestorov budovy SPOFIN v športovom areáli J. 

Popluhára uviedli, že na základe informácie od poslancov OZ daná budova najskôr 

nevyhovuje prevádzke školského zariadenia ZŠ, najmä na poschodí budovy zo statických 

dôvodov z vykonaného statického posudku. 
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p. Kešeľáková (Rodič): 

- žiada uviesť do zápisu aby sa priestorová kapacita ZŠ riešila s výhľadom na ďalšie roky, v 

súčasnosti je tu krízový stav, navrhuje nasadenie krízového manažéra cez príslušné 

ministerstvo 

 

Ing. Juriga: 

- vzhľadom na prítomné viacnásobné osočovanie Vedúcej odboru školstva a vzdelávania 

OcÚ a Riaditeľky ZŠ, ktorá ma zabezpečovať výchovno-vzdelávací proces v stiesnených 

podmienkach zo strany Rodičov uviedol, že sťažnosti na stav veci, resp. obviňovanie 

úradníka - zamestnanca OcÚ, resp. riaditeľa ZŠ je nemiestne a so svojou nespokojnosťou 

je potrebné sa obrátiť na starostu obce a obecné zastupiteľstvo. Je potrebné počkať na 

rozhodnutie Zriaďovateľa ZŠ do 14.3.2023 a následne sa uskutoční Rada školy, na ktorej 

sa bude informovať. 

 

Mgr. Šamajová (Zamestnanec ZŠ/Rodič): 

- predniesla prosbu, aby sa pri rozhodovaní o zavedení 2-smennej výučbe z priestorových 

dôvodov prihliadalo aj na učiteľov – rodičov, pri ktorých, aj napriek dobrej pracovnej 

atmosfére, pracovného kolektívu, je veľké riziko odchodu pre zabezpečenie vyrovnaného 

pracovno-súkromného života. 

 

p. Petriska (Rodič): 

- vyslovil obavy z možnosti medializácie prípadného zavedenia 2-smenného vyučovania na 

ZŠ v Bernolákove zo strany dotknutých Rodičov. 

 

Bod 3 bol ukončený bez uznesenia. 
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4. Ročné vyhodnotenie a plnenie koncepčného zámeru rozvoja školy. 
 

Mgr. Moldová: prezentovala dokument na RŠ a zodpovedala na otázky členov RŠ. 

 

Mgr. Moldová: 

- informovala o začatí verejného obstarávania na rekonštrukciu asfaltového športového 

ihriska v areáli ZŠ na ul. Komenského financovaného z prostriedkov štátneho rozpočtu 

z roku 2022 s potrebou čerpania do marca 2023. Objem prác: výmena asfaltového 

povrchu za povrch s umelou trávou, úprava ihriska na malý futbal,  volejbal, basketbal, 

a pod. 

- postráda informovanie o najbližších zámeroch Zriaďovateľa v areáli ZŠ na ulici 

Komenského, požiadala o včasné informovanie 

- na otázku Mgr. Žůrkovej ohľadom predlžovania existujúcej stavby jedálne odpovedala, že 

daný zámer sa nebude realizovať z dôvodu časovej a finančnej náročnosti 

- poďakovala a zobrala na vedomie ponuku Ing. Požára na jeho externú pedagogickú 

výpomoc s vyučovaním nemeckého jazyka. 

 

Uznesenie 4/13/2023: Rada školy berie na vedomie prezentovaný dokument “Ročné 

vyhodnotenie koncepčného zámeru rozvoja školy” a podané informácie. 

 

Za: 8 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

5. Výsledky hospodárenia za rok 2022 
 

Mgr. Moldová: 

- prezentovala dokument na RŠ, 

- k možnosti inštalácie fotovoltaiky sa vyjadrila, že túto problematiku musí riešiť 

Zriaďovateľ 
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p. Müller DiS.art. 

- uviedol, že o inštalácií fotovoltaiky na budove ZŠ Komenského ul.  a iných budovách obce 

sa začalo uvažovať na OcÚ Bernolákovo a rozprávali sa o tom na porade OcÚ. 

 

Uznesenie 5/13/2023: Rada školy berie na vedomie prezentovaný dokument a podané 

informácie. 

 

Za: 8 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

6. Návrhy na počty prijímaných žiakov a návrhy na počty tried pre budúci školský 

rok 

 

Mgr. Moldová: 

- prezentovala dokument na RŠ, 

- opätovne informovala o organizácií vyučovania a ŠKD pre 4. ročník v prípade zachovania 

jednosmenného vyučovania (triedy v budove ZŠ na ul. Školská a ŠKD v prístavbe na ul. 

Komenského) a v prípade 2-smenného vyučovania, z dôvodu nealokácie priestorov zo 

strany Zriaďovateľa, a to v týždennom režime 3 triedy doobeda / 3 triedy poobede a ŠKD 

- 3 triedy v prístavbe na ul. Komenského / 3 triedy doobeda v priestoroch Kultúrneho 

domu. 

 

Uznesenie 6/13/2023: Rada školy berie na vedomie prezentovaný dokument “Návrhy a počty 

prijímaných žiakov” a návrhy na počty tried v budúcom školskom roku” a podané informácie. 

 

Za: 8 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
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7. Informácie o vyhľadávaní a získaní sponzorov pre ZŠ 

 

Mgr. Moldová prezentovala dokument na RŠ a zodpovedala na otázky členov RŠ. 

 

Uznesenie č. 7/13/2023: Rada školy berie na vedomie správu “Informácie o hľadaní a získavaní 

sponzorov ZŠ”. 

 

Za: 8 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

8. Výročná správa Rady školy za rok 2022 

 

 

Bod 8 bol zrušený z dôvodu ospravedlnenej neprítomnosti predkladateľa – Predsedníčky RŠ Ing. 

Brunel.  

 

 

9.  Mimoriadne rodičovské stretnutia v 1. polroku šk. roku 2022/2023: počet, 

témy, riešenia – neverejný bod 

 

Mgr. Moldová prezentovala neverejný dokument na RŠ a zodpovedala na otázky členov RŠ. 

 

Uznesenie č. 10/13/2022: Rada školy berie na vedomie správu k mimoriadnym rodičovským 

stretnutiam v 1. polroku šk. roku 2023-2024. 

 

Za: 8 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
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10.  Situácia na toaletách v ZŠ 
 

Mgr. Moldová prezentovala dokument na RŠ a zodpovedala na otázky členov RŠ. 

 

Uznesenie č. 10/13/2022: Rada školy berie na vedomie správu “Situácia na toaletách ZŠ”. 

 

Za: 8 prítomných členov / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 

 

 

11.  Rôzne 

 

Mgr. Moldová: 

- informovala o aktuálnej úprave poplatkov za stravné a ŠKD uverejnených v Edupage   

- navrhla aby schvaľovanie VZN o poplakoch v ZŠ pre ďalší školský rok prebehlo v máji-júni 

končiaceho sa školského roku, a to z dôvodu vyberania adresných poplatkov 

v nasledujúcom školskom roku. 

 

 

12.  Záver 

 

Ing. Rastislav Požár poďakoval prítomným za účasť a ukončil riadne zasadnutie RŠ. 

 

 

Zapísal: 

 

RNDr. Peter Gajdošík: ..................................... 
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Overili: 

 

Mgr. Katarína Kurtanská ..................................... 

 

Roman Müller DiS.art ..................................... 

 

 

Predsedníčka RŠ, Ing. Martina Brunel: .................................... 


